
Referat fra GMU møde den 5.12.

Til stede: Jens, Henrik og Povl (ref.)

Afbud: Sif

1. Opsamling fra Novy og Bæredygtighedsmødet den 22.11.

- Vi udsætter evalueringen til Sif også er med, men umiddelbart var det et godt

arrangement, og selvom der ikke var super mange, fik vi gode indspark at

arbejde videre med. Så det var godt, vi fik det afholdt.

- Opsamling fra grupperne, vedhæftet.

2. Energisparekampagne

- Vi bruger Bo-Vest’s 2 sider med sparetips på www (Henrik), FB (Henrik), HP

(Povl) og til husstandsomdeling (kan Danny trykke? Jens deler ud i Længerne og

St. Torv. Povl i Slipperne og Stræderne).

- Vi bruger Verdensmål Centeret ”kampagne-mail” (se nedenfor) som

udgangspunkt for at henvende os til 17-Hylde Spjæld Målgrupperne og øvrige

grupper, der har lokaler eller maskiner, og beder dem om at gennemgå deres

forbrug / besparelsesmuligheder. Vi opfordrer også AB til at følge op og holde

snor i indsatsen, der hvor AB er repræsenteret. De konkrete spareforslag til

beboerne, kan vi bringe et ad gangen på Facebook.

3. Andet

- Vi er generelt meget glade for Driftens opbakning til vores arbejde. Det gør

det hele lidt lettere og sjovere

- Jens og Povl har haft to rundvisninger for medarbejdere i BL og i Bo-Vest.

- Nye køleskabe er tilsyneladende D-mærkede. Er det godt nok? Vi spørger

Danny om hvordan og hvorledes.

- Madcontaineren på Store Torv blev åbnet igen den 14.11. Jens følger op med

containertjek af den og den ved slipperne og nok også lidt flere.

- Der har været møde om materialevalg i fht. den nye Materialegården. Vi

ønsker så bæredygtige materialer som muligt og ønsker at blive præsenteret

for valgmuligheder. Vi vil også godt give muligheden for at få grønt tag på de

varme bygninger et skud mere. UAU skal involveres i de grønne vægge.

Umiddelbart tænker vi, at lokalefordelingen mellem Tøjbytteren og Kluns skal



være fifty fifty, og så håber vi på et samarbejde, der kan udnytte lokalerne

fleksibelt.

- Vi har lavet aftale med Driften om, at urintoiletsystemet skal renses

(forebyggende) hvert tredje år.

- Vi skal have spørgsmålet om indendørs affaldssorteringssystem i de

nyrenoverede boliger (ombygningsboliger og et-rums) op i Byggeudvalget, så vi

er sikre på, at boligerne bliver født med et system.

4. Næste møde

Muligheder til Sif om næste GMU møde:

- Torsdag den 5.1. kl. 8-9

- Mandag den 9.1. kl. 8-9

- Tirsdag den 10.1. kl. 8-8.45

Povl


